
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 23. september 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 521

Planlægger ministeren fremover at anvende flere millioner på at udvikle klimatips til dan-

skerne? Vil ministeren i bekræftende fald lancere klimavenlige klimatips, der ikke tager

udgangspunkt i kødretter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Sikandar Siddique

(UFG).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sikandar.Siddique@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Helveg Petersen
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